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جوادی حصار سخنگوی حزب اعتماد ملی:

مدیریتهایانحصاریمردمرارنجمیدهد

سرویس سیاسی- محمدصادق جوادی حصار 
ســخنگوی حزب اعتماد ملی در تحلیل کناره گیری 
بهزاد نبوی از ریاســت جبهــه اصلاحات و اینکه چه 
آینده ای می تــوان برای جبهه اصلاحات متصور بود، 
گفت: آنطور که ما تحقیق کردیم و آقای نبوی هم اعلام 
کردند، وضعیت جســمی ایشان اجازه فعالیت موثر و 
طاقت فرسایی که برای ایشان ایجاد می شد را نمی داد. 
قطعا اگر حضور فیزیکی ایشان در جبهه اصلاحات در 
هیئت رئیسه نباشــد، ما با پاره ای از کاستی ها روبه رو 
هســتیم ولی حتما از حضور معنوی ایشــان استفاده 
خواهیم کرد و تلاش می کنیم از تجربه، توان و ظرفیت 
ایشان برای هماهنگی های بیرون از مجموعه استفاده 
کنیم و به نظرم، جبهه اصلاحات  اینطور نیست که اگر 
آقای نبوی در درون جبهه نباشند، ایشان را رها کرده و 

از تجربیات شان استفاده نکند.
جوادی حصار در پاسخ به این سوال که آینده جبهه 
اصلاحــات را با خروج آقــای نبوی چه طور متصور 
می شــوید آیا قرار است شیوه کار به شکل سابق باشد 
یا قرار اســت تغییری در ســاز و کار و شیوه جدیدی 
در فعالیت جبهه اصلاحات شــاهد باشیم گفت: بعید 
می دانم. جبهه اصلاحات جبهه ای است که در وزارت 
کشــور ثبت شده و دارای مرامنامه و آیین نامه ای است 
که برای خود ثبت کرده و مثل احزاب، اعضا و جوارح 
این جبهه با یک ســازوکارهایی انتخاب و جایگزین 
می شــوند، لذا بعید می دانم بــا رفتن یک فرد از جبهه 

اتفاق خاصی بیافتد.
وی افــزود: الحمدلله نقطه ثقــل جبهه، احزاب 
هستند و امکان استفاده و بهره مندی از شخصیت های 
جامع و گسترده، مدیر و توانمند حقیقی هم پیش بینی 
شده است. افرادی که بتوانند در گستره ملی تأثیرگذاری 
داشته باشند و توانایی شان به صورت فردی با توانایی 
احزاب هم وزنی کند تا این افراد به جمع اضافه شوند و 
احزاب هم کما  فی الســابق به کار خودشان ادامه داده و 
خودشان را تقویت کنند. جبهه ممکن است در راه پیش  
رو چالش هایی را داشته باشد، کما اینکه در گذشته هم 
داشته اما من فکر نمی کنم اتفاق خیلی معناداری برای 

جبهه بیفتد.
این فعال ساســی اصلاح طلــب تصریح کرد: 
اگرچه ما آرزو می کردیم آقای نبوی ســالم و سرحال 
می بودند تا می توانستیم هنوز هم به صورت حضوری 
از توانایی ها، ظرفیت ها و تجربه گران سنگ ایشان در 
جریان تشکیلات ســازی و امور حزبی و اجتماعی و 
فرهنگی اســتفاده کنیم. اما همان طور که عرض کردم 
عــدم حضور ایشــان در داخل جبهه بــه معنی عدم 
نقش آفرینی ایشــان نیست. نماینده حزب  آن ها یعنی 
از طرف سازمان مجاهدین انقلاب حتما خواهد بود و 
ایشان پدر معنوی جبهه است و به هر ترتیب امیدواریم 
که این فرصت همیشه فراهم باشد تا بتوانیم از نظرات 

ایشان استفاده کنیم.
جوادی حصار در پاسخ به این سوال که گزینه های 
جدید و در دســترس برای جانشــینی آقای نبوی چه 
کســانی هستند، گفت: بهتر است از گزینه هایی که در 
جبهه برای جانشینی آقای نبوی مطرح شدند نام نبرم 
اما گفت وگوهایی صورت گرفته است که در صورتی 
که استعفای آقای نبوی در جبهه پذیرفته شود چه کسی 
جانشین ایشان باشد. بنابراین این موضوعی است که 
باید در جبهه رای گیری شود تا مشخص شود. بنابراین 
باید منتظر نتیجه در جلسه بعدی جبهه اصلاحات باشیم 
کــه احتمالا در هفته جــاری رئیس جبهه اصلاحات 

مشخص خواهد شد. 
جوادی حصار در پاســخ به این ســوال که آقای 
خاتمــی در بیانیــه اخیر خود اعــلام کردند که دیگر 
اصلاحات جوابگو نیست آقای نبوی هم به این شکل 
از ریاســت جبهه اصلاحات کنار رفت، فکر می کنید 
جریان اصلاح طلبی باید با چه تغییرات و تصمیمات 
جدیدی مواجه شود، گفت: اصلاحات همان طور که در 
شعار و عمل ارائه شد، برای تغییر وضع موجود به وضع 
مطلوب است. وضعیت موجود که طبیعتا وضع مطلوبی 
نیســت و همگان اتفاق نظر دارند که کشــور در ابعاد 
مدیریتی، اقتصادی، فرهنگی، سیاســی با چالش های 
جدی روبه رو است.وی افزود: اگر اصلاحات بخواهد 
به تغییر وضع موجود بپردازد، دو، ســه گزینه بیشــتر 
پیش رو ندارد؛ یا اینکه از طریق قدرت سیاسی مبادرت 
به این کار کند که فعلا بیرون از این قدرت است و این 

امکان را ندارد. گزینه دیگر این است که ارائه راهنمایی 
و هماهنگی هــای لابی گونه بین چهره های تاثیرگذار 
اصلاح طلــب و چهره های تاثیرگذار حاکمیتی انجام 
شود که متاســفانه آنقدر موانع وجود دارد که یکی از 
عمده ترین این موانع جو منفی است که نسبت به این 
قضیه وجود دارد. یعنی استقبال از طرف جامعه نسبت 
به این طور رفتارها کمتر دیده می شــود و بیشتر موج 
منفی داده می شــود که چرا اصلاح طلبان با حاکمیت 

گفت وگو و تبادل نظر می کنند؟
 جوادی حصار تصریح کرد: قســمت سوم این 
است که اصلاح طلبان در کنار مردم و اکثریت مردم قرار 
بگیرند که اکثریت مردم نشان دادند که انتقاد و اعتراض 
به وضعیت مدیریتی کشور دارند اما مثل برخی کاملا 
قطع امید نکردند. جبهه اصلاحات در بیانیه ای که منتشر 
شــد، اعلام کرد ما معتقد به نقد و بررسی چالش های 
سیاســی و مدیریتی هستیم و معتقدیم حاکمیت باید 
معطوف به نظر مردم و جریان های اصلاحی دســت 
به اصلاحات  عمیق و کاربردی در حوزه های مختلف 
فرهنگی، سیاســی و اجرایی بزند و از جمله مهم ترین 
آنها بحران های اقتصادی و سیاســی است که امروز در 

کشور وجود دارد.
وی افزود: ناکارآمدی دولت در کنترل تورم، جو 
روانی حاکم بر بازار اقتصادی کشور، فوران سرسام آور 
قیمت هــا خصوصا در حوزه خودرو، طلا، ارز و امثال 
این موارد، بی کفایتی برخی مســئولان را کاملا محرز 
کرده اســت. یکی از اصلاحات اساسی و جدی که در 
کوتاه مدت باید انجام گیرد و این مورد فقط از دســت 
حاکمیت برمی آید و هیچ کس نمی تواند این کار را انجام 
دهد، این است که بین مجلس و دولت هماهنگی هایی 
به وجود بیاید که بخش هایی از دولت تعویض شوند و 
حتی اگر برنامه های آقای رئیسی قابلیت اجرایی خود را 
از دست داده مجلس پیشنهادهای استیضاح را مطرح کند 
تا در حقیقت مردم کمی باور کنند که اراده ای برای تغییر 
وضع موجود وجود دارد. سخنگوی حزب اعتماد ملی 
گفت: نمایندگان مجلس که در سال آخرشان هستند، 
به گمان من حاضر به چنین ریسک هایی نیستند اما اگر 
بخواهیم عملیاتی، اجرایی و قابل وصول حرف بزنیم، 
راه این است که اصلاحاتی در سطح دولت انجام گیرد. 
مجلس قوانینی وضع کند که یک مقدار گشایش های 
عمومی تری در حوزه فرهنگی و سیاســی ایجاد شود 
و ســازوکاری انتخاب کند که در پروسه یکسال آینده 

مشارکت قابل قبولی را از مردم شاهد باشیم. 
بعید می دانم با شــعار، دعوت و اینکه بفرمایید 
در انتخابات مجلس شــرکت کنید کسی راضی به این 
کار شــود. بنابراین باید بستری فراهم شود که آن بستر 
مردم را ترغیب به مشــارکت مجدد کرده و ایجاد امید 
کند. برای اینکه اداره امور کشور با روش کنونی ممکن 
نخواهد بود و باید روش جدیدی در اداره امور کشور 
پیش گرفته شود که از افراد متخصص، کارآمد، امین و 
مورد اعتماد قاطبه مردم ایران در مدیریت کشور استفاده 
شود. اما متاسفانه آن چیزی که الان اتفاق می افتد قائل به 

هیچ کدام از این مختصات نیست.
جوادی حصار در پاسخ به این سوال اخیرا تشکیل 
یک گروه جدید تحت عنوان میانه روها با حضور برخی 
از چهره های نظام از جمله آقایان روحانی، ناطق نوری، 
خاتمی، لاریجانی و سیدحســن خمینی مطرح شده 
است. از نظر شما تشکیل این گروه ها چقدر می تواند 
تاثیرگذار باشــد، گفت: واقعیت این است که تشکیل 
این گروه ها بی تاثیر نیســت. اما باید ببینیم تاثیری که 
راضی کننده باشد هســت یا نیست. چیزی که امروز 
جامعه را به شدت رنج می دهد نوعی از کنترل و مدیریت 
انحصاری است که در حوزه گزینش گری های عمومی 
ذیل نظارت اســتصوابی و در حوزه غیرمدیریتی ذیل 

عنوان امنیتی شکل می گیرد.
وی افــزود: در این دو حوزه صلاحیت ها را باید 
بررســی کنند، آدم هایی که موردنظر شورای نگهبان 
نباشند به مرحله قانون گذاری راه پیدا نمی کنند. فعالین 
سیاسی، اجتماعی و فرهنگی هم دو حرف ناخوشایند 
بزنند که قانونی اســت ولی به مــذاق مدیران اجرایی 
کشــور خوش نمی آید، فورا ذیل سرفصل های امنیتی 
می رونــد. مثلا زندانی سیاســی را می گویند زندانی 
امنیتی، چهره سیاســی را می گویند چهره امنیتی. این 
امنیتی کردن فضای سیاســی کشــور از یک طرف و 
گزینش  گری های انتخابی از طرف دیگر کشــور را در 
مضیقه مدیریتی قرار داده است. یعنی متاسفانه امکان 
استفاده از ظرفیت ها و توانایی ها برای اتخاذ روش های 
مناســب جهت برون رفت از تنگناها، وجود ندارد و 
اگر قرار باشــد شــیوه ای که مورد قبول اکثریت است 
در پیش گرفته شــود، باید این موانع جدی از ســرراه 
مشارکت مردم برداشته شود. جوادی حصار در پاسخ 
به این سوال که در تشکیل گروه های این چنینی چقدر 
بایــد مصمم بود و چه راهــکاری می توان ارائه کرد تا 
این گروه تشکیل شده، فعالیت کرده و تاثیرگذار باشد، 
گفت: تشکیل این گروه ها به زمینه هایی نیاز دارد. مثلا 
اتفاقاتی که در چند ماه گذشــته رخ داد. به هرحال این 
اتفاقات تلخ خاطر جامعــه ایران را آزرده کرد و مردم 
صدایشــان درآمد. عملکرد مناسب یا نامناسب افراد 
امنیتی، سیاسی و انتظامی از یک طرف، فرصت طلبی 
جریان های مخالف نظام از سوی دیگر دست به دست 

هم داد تا حرکت های چند ماه گذشته اتفاق افتاد.
وی افزود: اینکه این گروه ها بخواهند کاری کنند 
تا فواید حضور مردم را در عرصه اجتماعی – سیاسی 
داشته باشند و از مضرات آن دوری کنند و هم طوری 
رفتار کنند که به درگیری و تخاصم منجر نشــود، این 
مورد هم نیاز به تدبیر بالا و هم تعامل با حاکمیت دارد. 
مادامی که حاکمیت احســاس نیاز به چنین تحولی را 
نداشته باشــد این اتفاق رخ نخواهد داد و اگر هم رخ 
دهــد ناقص الخلقه خواهد بود و جایی از آن می لنگد، 
بنابراین به نظر من اهتمام ملی از بطن حاکمیت تا نفس 
جامعه را طلب می کند تا بتوانیم به یک تحول بنیادین 
و مانــدگار در حوزه قانون گذاری، مدیریتی و قضایی 

دست پیدا کنیم.

فعال سیاسی اصلاح طلب گفت: چیزی که امروز جامعه را به شدت رنج می دهد نوعی از کنترل و مدیریت انحصاری است که در حوزه گزینش گری های عمومی 
ذیل نظارت استصوابی و در حوزه غیرمدیریتی ذیل عنوان امنیتی شکل می گیرد.

ســرویس سیاســی- معــاون 
شهرسازی و معماری شهرداری تهران با 
بیان این که ســازمان بازرسی کل کشور 
اعلام کرده است که تعیین تکلیف موارد 
مربوط به حریم شــهر تهــران برعهده 
شــهرداری است، گفت: در حال حاضر 
شاهد آن هستیم در محدوده هایی از حریم 
تهــران که در ســال های اخیر در اختیار 
شــهرداری قرار داشــته، یک ساختمان 
غیرمجاز ســاخته نشده اســت، اما در 
محدوده هایی که در اختیار شهرداری قرار 
نداشته، ده ها سکونتگاه غیررسمی شکل گرفته است. در سال های اخیر اختلافات 
متعددی بین شهرداری و استانداری تهران در نحوه مدیریت حریم پایتخت وجود 
داشته است و همچنین شاهد وجود تعارضاتی بین شهرداری پایتخت و مدیریت 
شــهری برخی شــهرهای اقماری تهران در زمینه تعریف محدوده حریم و شیوه 
تقســیم مسئولیت ها و اعمال مدیریت ها در محدوده های مختلف حریم تهران و 
مناطق اطراف آن بوده ایم. این مســاله باعث ایجاد ســردرگمی در بین شهروندان 
بخصوص ساکنان مناطق مجاور حریم یا مالکان زمین های حریم شده و به تخلفاتی 
مثل تغییر کاربری ها و ساخت وسازهای غیرمجاز در حاشیه تهران دامن زده است.  
استانداری تهران براساس قانون تقسیمات کشوری، معتقد است که شهرداری ها 
فقط متولی رسیدگی به حریم بخش مرکزی شهر هستند، اما شهرداری تهران تاکید 
دارد براســاس طرح جامع شهر تهران مصوب سال 86 و طرح راهبردی مدیریت 
حریم تهران مصوب سال 92، باید مدیریت تمام محدوده حریم پایتخت با مساحت 
بیش از 5 هزار و 900 کیلومتر مربع به مدیریت شهری واگذار شود، این در حالی 
است که در حال حاضر تنها یک هزار و 327 کیلومتر مربع از حریم تهران در اختیار 
شهرداری قرار دارد. نکته مهم دیگر این که با وجود ابلاغ طرح مدیریت راهبردی 
حریم تهران توسط شورای عالی شهرسازی و معماری ایران در سال 95، اما به گفته 
علی اکبر فسایی، مدیرکل حریم شهر تهران، استانداری در 6 سال گذشته از ابلاغ این 
طرح ممانعت کرده است.  البته آن طور که اخیرا فسایی به ایلنا گفته است، قرار است 
در آینده یک کارگروه، کمیته یا کمیسیون مشترک برای تصمیم گیری درباره مسائل 
مربوط به حریم پایتخت تشکیل شود و تمام دستگاه ذی مدخل شامل استانداری، 
فرمانداری، جهاد کشــاورزی، راه و شهرسازی، شهرداری تهران و شهرداری های 
شــهرهای اطراف پایتخت در آن کمیته حضور داشته باشند تا بتوانند تصمیمات 
کلان و یکپارچه ای را برای حریم شهر تهران اتخاذ کنند تا به این شکل، تعارضات 
مربوط به حریم پایتخت برطرف شود. همچنین شهرداری تهران در تلاش است تا 
با همراهی نمایندگان مجلس شورای اسلامی، طرح جدیدی را درباره تعریف حریم 

کلانشهرها و نحوه مدیریت بر آنها در پارلمان کشور مطرح کند. 
در همین راستا از حمیدرضا صارمی، معاون شهرسازی و معماری شهرداری 
تهران درباره آخرین برنامه های شهرداری برای رفع تعارضات موجود با استانداری 
درباره نحوه مدیریت حریم تهران و شهرهای اقماری آن سوال کردیم و او نیز در 
پاسخ به خبرنگار ایلنا گفت: قوانینی که درباره مدیریت حریم شهر تهران جود دارد، 
مکفی است، اما بعضا نهادهای دولتی در تصمیم گیری های خود استنباط هایی را 
انجام می دهند که باعث ایجاد تعارضاتی می شود. البته سازمان بازرسی کل کشور 
به عنوان یک مرجع نظارتی قانونی، اعلام کرده است که تعیین تکلیف موارد مربوط 
به حریم شهر تهران برعهده شهرداری است.  با وجود این ابلاغ سازمان بازرسی، 
برخی سیاست گذاران در وزارتخانه ها و استانداری تهران، این طور استنباط می کنند 
که شهرهای نوپدیدی مثل شهرهای اقماری تهران می تواند حریم داشته باشد، ولی 
در همان محدوده، تهران به عنوان پایتخت کشور نمی تواند حریم داشته باشد. این 
که در آن محدوده ها شهر تهران به عنوان شهر مادر حتما باید حریم داشته باشد و 
مدیریت آن باید برعهده شهرداری باشد، بدیهی است و متاسفانه برخی دوستان در 
موضوعی کاملا بدیهی با ما چالش دارند. معاون شهردار تهران در این زمینه منطقه 
»مرتضی گرد« در جنوب منطقه 19 تهران را مثال زد و گفت: مرتضی گرد در حال 
حاضر از نظر تقسیمات کشوری یک روستا محسوب می شود، اما با توجه به افزایش 
جمعیت، این منطقه ممکن است در آینده به شهر تبدیل شود، در چنین شرایطی 
نهادهای سیاســت گذار براساس رویه های قبلی که درباره دیگر شهرهای اقماری 
رخ داده است، احتمال دارد که در آینده برای مرتضی گرد حریم قائل شوند، اما در 
آن محدوده برای تهران حریمی در نظر نگیرند. این در حالی است که مرتضی گرد 
یک منطقه نوپدید است که بخش زیادی از ساخت وسازهایی که در آن انجام شده، 
غیرقانونی بوده است.  صارمی با تاکید بر این که ابلاغ نشدن طرح راهبردی مدیریت 
حریم تهران به افزایش چالش ها و تعارضات در مدیریت حریم پایتخت دامن زده 
اســت، عنوان کرد: از مجلس محترم انتظار داریم که به مســاله حریم تهران ورود 
پیدا کند و قوانین مربوط به آن را اصلاح کند. ما معتقدیم که موضوعات مربوط به 
حریم پایتخت باید نسبت به سایر شهرهای کشور مقررات جداگانه ای داشته باشد 
و امیدواریم این مســاله در مجلس شورای اسلامی مورد توجه قرار گیرد. معاون 
شهرســازی و معماری شهرداری تهران ادامه داد: پیدایش بخش زیادی از قوانین 
شهری امروز و تشکیل شورای عالی شهرسازی و معماری ایران مربوط به ابتدای 
دهه 50 اســت؛ در آن زمان وقتی مقررات شــهری وضع شد، تهران در بسیاری از 
مقررات از جمله مسائل مربوط به کمیسیون ماده 5، آیین نامه معماری و ... مستثنی 
شد، اما در قوانینی که بعد از انقلاب تصویب شد، تهران به عنوان اسثناء در نظر گرفته 
نشد و قانون گذاران شبیه یک شهر 5 هزار نفری به آن نگاه کردند و تمام مقرراتی را 
که برای شهرهای کوچک وضع کردند، برای تهران هم اعمال کردند، این در حالی 

است که جمعیت پایتخت معادل هفت کشور حوزه خلیج فارس است.  

سرویس سیاسی- سازوکار واگذاری بنگاه های دولتی به متقاضایان در سال 
آینده مشخص شد و به این ترتیب این بنگاهها پس از احراز صلاحیت حرفه ای و 
اهلیت فنی ومالی و نداشتن بدهی معوق متقاضی به نظام بانکی، سازمان خصوصی 
ســازی وصندوق های بازنشستگی واگذار می شوند. نمایندگان در نوبت صبح 
جلسه علنی روز شنبه مجلس و در ادامه رسیدگی به بخش هزینه ای لایحه بودجه 
سال 1۴02 کل کشور، با بندهای الحاقی )8( و)9( تبصره )2( این لایحه موافقت 
کردند. براساس بند الحاقی )8( تبصره )2(، ماده واحده لایحه بودجه 1۴02، دولت 
مکلف است، بنگاه های دولتی مشمول گروه های )1( و )2( موضوع ماده )2( قانون 
اجرای سیاست های کلی اصل چهل و چهارم )۴۴( قانون اساسی را پس از احراز 
صلاحیت حرفه ای و اهلیت فنی و مالی و همچنین عدم بدهی معوق متقاضی به نظام 
بانکی، ســازمان خصوصی سازی و صندوق های بازنشستگی با رعایت ماده)63( 
قانون رفع موانع تولید رقابت پذیر و ارتقای نظام مالی کشــور الحاقی مصوب 30 
اردیبهشــت ماه 1397 با رعایت جزء)2( بند)د( سیاست های کلی اصل ۴۴ قانون 
اساسی واگذار نماید و پس از واریز منابع حاصله به ردیف 310501 مصارف مذکور 
در جزء)2( بند )د( سیاســت های کلی اصل چهل و چهارم )۴۴( قانون اساسی را 

از طریق جدول شماره )13( این قانون با تأکید بر تقویت تعاونی ها پرداخت کند.
در مواردی که بدهی های متقاضی به نظام بانکی، ســازمان خصوصی سازی 
و صندوق های بازنشستگی از مطالبات متقاضی از دولت، شرکت ها و بانک های 
دولتی کمتر است، شرط فوق لازم الرعایه نمی باشد. براساس بند الحاقی 9 نیز به قوه 
قضائیه اجازه داده می شود نسبت به فروش اموال غیرمنقول مازاد از طریق مزایده 
عمومی با رعایت قانون تجارت الکترونیکی دولت و با رعایت تشریفات قانونی 
اقدام نموده و منابع و وجوه حاصله از فروش پس از گردش خزانه با نظر و تایید 
رئیس قوه قضائیه صرف احداث، خرید ساختمان و تکمیل و بهره برداری پروژه 

های نیمه تمام و تامین و تجهیز موارد ضروری اختصاص می یابد.

معاون شهرسازی و معماری شهرداری تهران: 

 انتقاد شهرداری از شکل گیری 
سکونتگاه های غیررسمی در حریم پایتخت

سازوکار واگذاری بنگاه های دولتی به 
متقاضیان مشخص شد

اقتدار امنیتی نظام 

پشت قضیه مسمومیت دانش آموزان

اعدام کنید

مخالف تحصیل دختران 

۴۸ ساعت سقوط می کند

نقش داشتن تانکر 

مسمومیت ۲۱ دانشجوی کرج

انتقاد عجیب معاون رئیسی 

یکی از ۵ قدرت دنیاست

آذری جهرمی

اخبار ویژه ...

ســید احمد علم الهدی با تأکید بر این که فتنه در حوزه حجاب اســت، 
ابراز کرد: فضا را به جایی رسانده اند که هر نهاد حاکمیتی در این حوزه اقدام 
کند، چنین تلقی می شود که حجاب حکومتی است و بنابراین، دیگر اقتدار 
امنیتی نظام نمی تواند در این عرصه میدان داری کند. امام راحل از روز اول، 
آمریکا را شــیطان بزرگ خواندند. شیطان بزرگ از ابتدا هرچه توطئه کرده 
شکســت خورده و در این دو توطئه هم شکســت خواهد خورد. مدیران و 
مســئولان در تمام عرصه ها دست به کار هستند تا فتنه دشمن را خنثی کنند. 
عضو مجلس خبرگان رهبری با اشــاره به آیه هفت ســوره مبارکه محمد 
)ص( خاطرنشــان کرد: برادران و خواهران، در هشــت سال دفاع مقدس 
همه دنیا بر ســر این نظام ریخت، اما مردم به میدان آمدند و از انقلاب خود 
دفاع کردند. امروز هم چنین جنگ ناجوانمردانه ای حتی ســخت تر از جنگ 
نظامی در جریان اســت، اما باز هم اگر کمک مردم در کار باشــد، دین خدا 

پیروز خواهد شد.

محمد علی محســنی بندپی با بیان اینکه هنوز علت مشخصی از سوی 
دولت برای این موضوع ذکر نشده است، گفت: احتمال دارد گروه هایی که از 
ورود خانم ها به عرصه های مختلف سیاسی، اقتصادی و علمی می ترسند و یا با 
آن مخالفت هستند، پشت این قضیه باشند؛ اما دولت قول داده است با جدیت 
بیشتری زوایای پنهان این موضوع را آشکار کند و مجلس از اختیارات و بعُد 
نظارتی خودش استفاده می کند تا این قضیه هر چه سریعتر مرتفع و خانواده ها 
به آرامش بازگردند و دانش آموزان هم بتوانند به تحصیل خودشان ادامه دهند.

حجت الاســلام سید محمدنبی موســوی فرد، امام جمعه اهواز با اشاره 
به فعالیت تروریست های اقتصادی برای دشمنی با نظام گفت: در عین حال 
کشــور از آبان ماه در شــرایط جنگ ترکیبی قرار گرفت و این سبب افزایش 
فشار اقتصادی بر مردم شد و مسئولین باید از معیشت و حق مردم انقلابی که 
تحت فشــار اقتصادی دشمنان هستند، حمایت کنند. وی افزود: هر سه قوه 
باید با فعالیت انقلابی در کنار مردم باشند و با تروریست های اقتصادی مبارزه 
کنند. لحظه ای با این تروریســت ها نباید مســامحه صورت بگیرد. باید برای 
دانه درشت ها از جریمه ها و مجازات  سنگینی نظیر حبس و اعدام استفاده شود.

معاون پارلمانی رییس جمهور گفت: مشکلات کنونی مدارس دخترانه 
از جمله هجمه های دشمنان علیه ایران اسلامی و دولت سیزدهم است تا این 
دولت را مخالف تحصیل دختران و حضور این قشــر در جامعه نشــان دهد، 
در حالی که تحصیل دانش آموزان دختر مایه افتخار ایران اســت و در نظام 
جمهوری اســلامی بخشی از جمعیت هیات های علمی، مسئولان و مدیران، 
فرهنگیان، ورزشــکاران، هنرمندان، پژوهشــگران و سیاست مداران را زنان 

تشکیل می دهند.

معاون اقتصادی رئیس جمهور با اشــاره به جنگ اقتصادی تحمیل شده 
به کشور گفت: علت آنکه مردم نسبت به مسائل اقتصادی کاملا آگاه نیستند، 
عدم مشــارکت کامل آن ها در اقتصاد اســت. اگر نصف فشار اقتصادی که به 
ایران وارد شــده است به اقتصاد کشور دیگری وارد شود کمتر از ۴8 ساعت 
سقوط می کند. ما در جنگ کامل اقتصادی هستیم و اگر مردم در اداره اقتصاد و 
مسائل پولی، مالی مشارکت داده شوند به این مسائل آگاه می شوند و مشارکت 

آن ها افزایش پیدا می کند.

رضا کریمی صالح معاون فرماندار پردیس با اشاره به مسمومیت دانش 
آموزان در مدرسه خیام پردیس اظهار داشت: در زمان وقوع حادثه مسمومیت 
برای دانش آموزان در پی شناسایی عامل انتشار گاز، عوامل حاضر در محیط 
به یک دســتگاه تانکر در مجاورت مدرسه مشکوک شــدند. وی افزود: در 
بررســی های صورت گرفته در همان لحظات ابتدایی مشــخص شد، بوی 
نامطبوع انتشــار یافته در مدرسه به بوی سوخت داخل تانکر شباهت زیادی 

دارد لذا بلافاصله خودروی تانکر توقیف و راننده بازداشت شد. 

رئیس دانشــگاه علوم پزشــکی البرز با اعلام مســمومیت تعدادی از 
دانشــجویان در یــک خوابگاه دخترانه در کرج، گفــت: حال عمومی تمام 
دانشجویان دچار مسمومیت مساعد و رو بهبودی کامل است. شهرام صیادی 
با اشاره به تماس تلفنی روز پنجشنبه 11 اسفند ماه از یک خوابگاه دانشجویی 
دخترانه در کرج با اورژانس 115 مبنی بر مســمومیت تعدادی از دانشجویان 
افزود: فوراً یک اتوبوس آمبولانس و شش آمبولانس به محل اعزام و پس از 
اقدامات اولیه و امور درمانی، 21 دانشجو به بیمارستان کوثر منتقل شدند که 
خوشبختانه حال همگی خوب است و مورد حاد و بد حال وجود ندارد و به 

تدریج دانشجویان در حال ترخیص هستند.

سید محمدحسینی با اذعان به اینکه بخشی از ناراحتی های کنونی مردم 
از تبعیض است، افزود: متاسفانه گاهی تبعیض و پارتی پازی هایی در ادارات 
باعث گله مندی مردم شده است و اخیرا رئیس جمهور در بخش خودرو تذکر 
دادند. متاسفانه برخی از مدیران خود را عقل کل دانسته و یا وعده بی سرانجام 
به مردم داده که این باعث تغییر افکار و باور عمومی مردم می شود. در حالی که 
این رویکرد خلاف سیاست های دولت سیزدهم است. معاون پارلمانی رئیس 
جمهور با تاکید بر اینکه همه مدیران نیازمند آموزش بوده و باید ارزشــیابی، 
نظارت و تقویت باور های دینی مورد توجه قرار گیرد، خاطرنشان کرد: رئیس 
جمهور اصول دوازه گانه ای که بیشــتر حول محور مبارزه با فساد است، ارائه 

کرده که باید اجرایی شود نه اینکه روی کاغد بماند.

رئیس قوه مقننه عنوان کرد: امروز بی شک ایران اسلامی با همه مشکلات 
و تحریم ها در حوزه مســائل موشــکی و هوا فضا یکی از 5 قدرت دنیاست 
و همه این ظرفیت ها و امکانات به دســت همین مردم و جوانانی که قلبا به 
ســنت های الهی اعتقاد داشــته و تلاش صادقانه دارند، به دست آمده و این 
 بازدارندگی را در مقابل دشمن ایجاد کرده که چنین امنیتی امروز برقرار شده 

است.

محمدجــواد آذری جهرمی در کانال تلگرامی خود نوشــت: می گفتند 
شــبکه های اجتماعی خارجی عامــل ایجاد ناامنی در کشــورند؛ در حمله 
تروریستی به مجلس شورای اسلامی و حمله به رژه نیرو های مسلح در اهواز، 
علت را در عدم همکاری پلتفرم های بین المللی جســتجو کردند. این روز ها 
که شــبکه های اجتماعی مسدود و محدودیت های شدیدی بر اینترنت وضع 
و کسب و کار و زندگی مردم مختل شده است، گسترده ترین اقدام ضدامنیتی 
علیه کودکان عزیز ایران زمین و در مدارس رخ داده است و مشخص نیست 

صاحبان آن نظریات مشعشع کجا هستند!

 

سرویس سیاسی-یک عضو کمیسیون امنیت 
ملی و سیاســت خارجی مجلس شورای اسلامی 
گفــت: به نظر من با رفتن دولــت آقای روحانی و 
تشکیل دولت جدید تقریباً عملًا پرونده برجام بسته 
شده است.محمود عباس زاده مشکینی درباره سفر 
رافائل گروســی مدیرکل آژانس بین المللی انرژی 
اتمــی به تهــران گفت: نتیجه ای برای ســفر آقای 
گروسی به ایران مشاهده نمی کنم و 2 دلیل هم برای 
این مسئله دارم؛ نخست سابقه و تجربه سفرهای قبلی 
آقای گروسی است، ایشان هر زمان که به ایران آمده و 
هر اطلاعاتی را جمع بندی کرده و برده دقیقا از آن ها 
استفاده معکوس کرده است در صورتی که جمهوری 
اسلامی ایران این اطلاعات را برای شفاف سازی و 

برای اینکه تردید ها را برطرف کند، داده است.
این عضو کمیســیون امنیت ملی و سیاســت 
خارجی مجلس شــورای اسلامی تاکید کرد: آقای 
گروســی هر زمان که به ایران آمد و گزارش گرفت 

بعداً یک نقطه ای از این گزارش و اطلاعات را بیرون 
کشید و همین را مبنای سوالات و تردیدهای بعدی 
و نهایتاً فشــارهای بعدی بر ایران قرار داد بر همین 
اســاس من اعتقاد دارم آمدن ایشان به ایران نفعی به 
حال ما نخواهد داشت.وی ادامه داد: یک نکته دیگر 
این است که آقای گروسی قبل از اینکه خود را متعهد 
به انجام کارهای حرفه ای بداند یعنی تعهد سازمانی 
داشــته باشد، متعهد به غربی هاست یعنی برای یک 
کار تکنیکال فنی به ایران نمی آید، انگار برای انجام 
یک ماموریت سیاســی به ایران آمده و انگار باید به 

غربی ها پاسخگو باشد.
عباس زاده مشکینی بیان کرد: اعتقاد دارم اصلا 
یک مدت نباید گروســی  را بــه ایران راه می دادند، 
زیــرا واقعاً اطلاعاتی که می آید می گیرد و می برد را 
علیه ما استفاده می کند، آن  هم تازه نه همه اطلاعات 
بلکه یک جمله را بیرون می کشد و آن را مبنای همه 
تردیدها قــرار می دهد به همین خاطر موافق نبودم 

ایشان را دعوت کنند، اعتقاد داشتم حتی نباید اجازه 
می دادند یک مدتی به ایران بیاید، زیرا ایشان به جای 
این که پاســخگوی آژانس، شورای حکام آژانس و 
ارکان قانونی آژانس باشد خودش را در برابر غربی ها 
متعهد می داند و معلوم نیست از اینجا مستقیم به  کجا 
برود. به نظر من برجام پرونده اش خیلی وقت است 
که بســته شده است آن هم هنگامی که ترامپ از آن 
خارج شد و جمهوری اسلامی ایران در دولت آقای 
روحانی یکطرفه شــروع به اجرای برجام و امتیاز 
دادن کرد و هیچ امتیازی نگرفت.این عضو کمیسیون 
امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس گفت: به نظر 
من با رفتن دولت آقای روحانی و تشــکیل دولت 
جدید تقریباً عملًا پرونده برجام بسته شده است و 
غربی ها از هر طرقی ضربه می زنند.وی تاکید کرد: به 
اعتقاد من نباید امتیازی به غربی ها داده شــود و باید 
کشور را بر اساس ظرفیت ها و فرصت های درون زا 

اداره کرد.

عباس زاده مشکینی عضو کمیسیون امنیت ملی مجلس :

گروسی برای انجام یک ماموریت سیاسی به ایران آمده است
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یکی از اصلاحات اساســی و جدی که در کوتاه مدت بایــد انجام گیرد و این مورد 
فقط از دســت حاکمیت برمی آید و هیچ کس نمی تواند ایــن کار را انجام دهد، این 
اســت که بین مجلــس و دولت هماهنگی هایــی به وجود بیاید کــه بخش هایی 
از دولت تعویض شــوند و حتی اگــر برنامه های آقای رئیســی قابلیت اجرایی 
خــود را از دســت داده مجلــس پیشــنهادهای اســتیضاح را مطرح کنــد تا در 
حقیقت مــردم کمی باور کنند که اراده ای برای تغییــر وضع موجود وجود دارد.


